



# Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Sammanfattning från styrelsemöte

Datum: 240304

Tid: 18.00          Plats: HFRK

- Vi har uppmärksammat att en del av våra mailadresser inte fungerar. Vi går igenom dom och justerar de som blivit fel.
- Vi går igenom protokollet från det konstituerande mötet som vi hade efter årsmötet. Det läggs till handlingarna. Vi efterlyser även årsmötesprotokollet så att vi kan gå igenom det.
- Vi diskuterar att vi behöver begära utdrag ur belastningsregistret då vi alla arbetar i en förening där ungdomar finns representerade. Vi i styrelsen beslutar att vi själva skall lämna in och att ordförande kontrollerar och skapar en lista för att ha koll.
- När det gäller årsmötet i Uppsala så beslutar styrelsen att vi inte skickar någon i år. Det medför allt för stor kostnad så alternativet att vara med digitalt är bättre.
- Vi diskuterar att styrelsen behöver gå Basutbildning, ridsportens ledare. Anci får i uppdrag på att kolla upp detta.
- Ang lärgrupper så tar vi upp varje gång om vi haft några sådana tillfällen. Bodil har i uppdrag att registrera på rätt sätt.
- Vi pratar om kommande tävlingar och konstaterar att genomföra GK tävlingen 13/4 Vi behöver framöver få struktur på kafeterian och sekretariatet. Vi funderar på lösningar och fortsätter diskutera hur vi löser det framöver. Vi diskuterar utbildning i SportFengur och beslutar att vi köper in en dag som är öppen för alla.
- När det gäller evenemangsansökningar så råder det tveksamheter kring var de hamnar. Lena kollar upp vem som tar emot och om vi behöver justera detta framöver.
- Vi diskuterar att vi skall ha en policy kring uppförande, code of conduct. Lena skriver ett förslag och lägger det för inläsning i Driven inför nästa möte.
- Vi beslutar att köpa in ett släp som vi kan använda på banan för enklare hantering av saker som behöver transporteras.
- Lena informerar om att ett möte hållits med kommunen. Det var ett första möte för att presentera ordförande och för att boka kommande möte.



# Gandur

ISLANDSHÄSTFÖRENING

Sammanfattning från styrelsemöte

Datum: 240304

Tid: 18.00

Plats: HFRK

- Ola presenterade hur barngruppens träningar för Jennie Filipsson Eriksson är planerade framöver. Vi tog beslut på att köra dessa träningar enligt den budget som Ola hade gjort.
- Inga nya eventansökningar har kommit in. Vi diskuterar även hur kalendern ser ut och hur vi säkerställer att det inte blir dubbelbokningar. Clara och Hanna får i uppdrag att se över om det går att förändra bokningssystemet för att det skall bli enklare.
- Vi tittar igenom Stående beslut och lägger informationen på Driven för inläsning till nästa möte.
- Nästa möte planeras till 240407 , HFRK, kl 17.00

Undrar ni något ang de vi diskuterat eller har ni andra funderingar så är ni välkomna att höra av er på [ordforande@gandur.se](mailto:ordforande@gandur.se)